
 
 Zápis 

 
z 2. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha, dne 25. 2. 2014 

 
Přítomno dle prezenční listiny: 20 
 
 
Omluveni: doc. Slavíček, Ing. Janda, Ing. Kučerová, Ing. Maxa 
 
Hosté:   Ing. Chválná, prof. Melzoch, doc. Pospíšil, prof. Hasal 
 
Úvodem AS schválil program jednání 
 
Program:  
 

1. Zařazení členů AS do výborů 
2. Změna vnitřní normy Organizační řád VŠCHT Praha 
3. Různé 

a) Návštěvnické centrum 
b) informace z KR a sněmu RVŠ 
c) Doc. Cibulka – selektivní navýšení tarifů 
d) Podnět AS FCHI – finanční prostředky na investice fakult  
e) Podnět Doc. Ulbricha – juniorské granty GAČR 

Ad 1.  
Akademický senát ustanovil pracovní výbory v tomto složení: 
Organizační výbor: 
prof. RNDr. Olga Valentová, CSc.  
doc. Ing. Radek Cibulka, Ph.D.  
RNDr. Pavel Pokorný, Ph.D,  
Ing. Pavlína Novotná  
 
Pedagogický výbor: 
Ing. Lenka Schreiberová, CSc. 
Ing. Jan Bindzar, Ph.D. 
Ing. Aleš Rajchl, Ph.D. 
Ing. Irena Hoskovcová, CSc. 
Ing. Martin Janda 
Ing. Hynek Moravec 
Ing. Ondřej Jankovský 
 
 
 
 

 
Výbor pro vědu a výzkum: 
doc. Ing. Pavel Ulbrich, Ph.D. 
doc. RNDr. Petr Slavíček, Ph.D. 
Ing. Daniel Maxa, Ph.D. 
doc. Ing. Jan Macák, CSc. 
Ing. Jiří Kroužek 
Bc. Martin Holý 
 
Hospodářský výbor: 
doc. Ing. Jan Vídenský, CSc. 
Prof. Ing. Kateřina Demnerová, CSc. 
Ing. Ladislav Fišer, Ph.D. 
Ing. Irena Kučerová, Ph.D. 
doc. Ing. František Skácel, CSc. 
Ing. Daniel Randula 
Bc.Jiří Vrána 

Ad 2. 

Prof. Melzoch seznámil senát se změnou Organizačního řádu. Bylo zřízeno oddělení 
managementu znalostí, které spadá pod odd. VaV, bylo zrušeno samostatné pracoviště 414 – 
Laboratoř chemické robotiky (skončil projekt Chobotix) a dále bylo v rámci rektorátních 



pracovišť zřízeno oddělení veřejných zakázek.  Projekty NPU doc. Kačera a OPPK prof. 
Suchánka byly zahrnuty do již existujícího pracoviště 559.   Byly upraveny některé činnosti 
pedagogického oddělení.  Senát se změnami souhlasí. 

20 – 0 – 0 

Ad 3. 

a)  Prof. Melzoch sdělil, že o Návštěvnickém centru bude jednáno až v souvislosti s      
projednáváním rozpočtu na rok 2014. Senát požaduje předložení koncepce NC. 
Prostory pro tisk posterů budou dořešeny během 14 dnů.  

b) Prof. Valentová byla zvolena předsedkyní pracovní skupiny předsedů akademických 
senátů VŠ při RVŠ.  Prof. Valentová informovala o průběhu sněmu RVŠ, který se 
konal 20. 2. 2014. Dále informovala o aktuálních záležitostech projednávaných na KR 
18. 2. 2014., týkajících se zejména možného prodeje pozemku na Vítězném náměstí a 
výstavby budovy pro VTP v Kralupech. 

c) Doc. Cibulka vznesl dotaz týkající záměru vedení školy navýšit selektivně tarify ve 
třídách kategorie A a V, ale nikoliv ve třídách kategorie B. Pan rektor odpověděl, že 
tato kategorie je velmi různorodá a navýšení bude řešeno spíše individuálně formou 
OP. Navýšení v kategoriích A a V by mělo reflektovat současný neutěšený stav 
v možnosti získávat finanční prostředky z jiných zdrojů (omezený počet vypsaných 
grantových soutěží a všeobecně se snižující úspěšnost v těchto soutěžích). 

d) Podnět Akademického senátu FCHI týkající se snižování investičních prostředků 
alokovaných v rozpočtu VŠCHT pro fakulty. Bude projednáno v rámci projednávání 
rozpočtu na rok 2014. 

e) Byla otevřena otázka některých diskriminačních podmínek nově připravovaných 
Juniorských grantů GA ČR nahrazujících postdoktorandské projekty.  

Příští zasedání 18. 3. 2014 

 

 

Zapsala: K. Wildová                                                                 Za správnost: O. Valentová 


